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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány azért, hogy a budapesti hajózás ne
szennyeze a budapesti levegőt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Budapesten használatban lévő a BKV személyszállító hajók állapota rendkívül  rossz,  néhány
közülük valójában hajózásra sem alkalmas. Ezek a hajók súlyosan szennyezik a főváros levegőjét,
amelyet súlyosbítanak a magántulajdonban lévő járművek is. A forgalom sokszorosára nőtt, ennek
következtében az egészségügyi és környezeti károk jelentősen nőttek, viszont a megszüntetésükhöz
szükséges állami ráfordítás szinte elenyésző. Tisztelt Miniszter Úr, kérem válaszoljon a következő
kérdésekre:

Tervezik-e a hajókban üzemelő motorok levegőt szennyező kibocsátásának ellenőrzését és az erre
vonatkozó szabályok szigorítását?

Tervezik-e a Dunán közlekedő hajók környezetvédelmi minősítési rendszerének kialakítását?

Tervezi-e a kormány az elöregedett hajók motorja cseréjének támogatását?

Tervezik-e, hogy megszüntetik a szálloda- és városnéző hajókat kiszolgáló buszok tartós rakparti
parkolásának megszüntetését?


